



如意峰 | 三江程阳八寨 | 打卡网红下午茶 | 布尼梯田

Ruyi Peak I Sanjiang Chengyang Bazhai I Internet celebrity afternoon tea I Buni Terraced Fields



打卡网红下午茶

跨斗车

船游漓江

三江风雨桥



でする。(KPL-LN5081)
No.330, Jalan Bercham, Taman Medan Bercham, 31400 Ipoh Perak Malaysia.

Office: +605-545 7669







1 第一天 吉隆坡 ⊀ 桂林 OD694(11:00-15:00)

່★ 机上用餐/晚

【榕杉湖景区】榕杉湖以其秀丽的自然风光和丰富的人文景观吸引了大量游客。徒步 "游览榕杉湖"湖岸两侧绿树成荫,湖水清澈见底,湖中有许多小岛和亭台楼阁,景色宜人。

【日月双塔(不登塔)】日月双塔不仅是桂林市的地标性建筑,也是中国传统文化中阴阳和谐、日月同辉的象征,双塔灯光璀璨,倒映在湖面上,景色尤为壮观。

2 第二天 **桂林 - 阳朔** (车程: 1小时)

່メ 早/午/晚

【网红下午茶】美式咖啡/百香果柠檬茶(2选1)+赠送小视频。坐在风景如画的阳朔山水间。【船游漓江】沿途可欣赏到漓江的山水美景,让人仿佛置身于一幅流动的山水画卷之中。 【西街】一条融合了古朴风情与国际元素的步行街,成为中外游客探索阳朔魅力的必访之地。

3 第三天 阳朔

メ 早/午/晩

【如意峰+缆车】高空全方位俯瞰阳朔独特的喀斯特峰林地貌,穿越林间,观赏桂林山水风光,体验漫步林间的乐趣。 【银子岩】典型的喀斯特溶洞景区,以其壮观的钟乳石、石幔、石瀑等溶洞景观闻名,被誉为"世界溶洞奇观"。 【马岭鼓寨】以鼓楼建筑和民俗风情闻名,展现独特的侗族传统与自然美景。景区中有展示少数民族非遗手工艺品 -银器,让游客观赏及购买。

4 第四天 阳朔-龙胜-三江 (车程: 2-3小时)

★ 早/午/晚

【遇龙河骑行+航拍】可体验骑行自行车或电动车或挎斗车,行驶在遇龙河的田园风光中,与大自然融为一体。沿途风景真的太美了,在山水间骑上小车吹着小风,所有的烦恼都抛之脑后,好好享受这片山水的魅力!

【布尼梯田+缆车+加乌瀑布】以花海梯田、高山叠瀑、风情桑江、少数民族民俗文化为主要景观,集"奇、险、幽、秀"于一体。梯田随山势地形变化,大者数亩,小者如簸箕,展现了因地制宜的农耕文化。

【三江坐妹】一种传统侗族民俗表演,以侗族青年男女对歌,展现了侗族独特的婚恋文化和民族风情。

【三江鼓楼】一座展现侗族传统建筑艺术和文化的标志性木结构鼓楼。

5 第五天 三江-桂林 (车程:3.5小时)

★ 早/午/-

【三江程阳八寨】侗族传统村落,以独特的侗族芦笙表演、风雨桥、鼓楼、吊脚楼等建筑和浓郁的侗族文化风情闻名。 【桂花公社+桂花糕DIY体验及带走】是一个以桂花文化为主题的特色景区,集桂花种植、文化展示、休闲体验于一体, 展现了桂林作为"桂花之乡"的独特魅力。亲手制作桂林特色桂花糕,赠送6块桂花糕。

【万达广场(晚餐自理)】是桂林市近年新兴的一个地标性建筑,也是其新城区目前最主要的商圈。集购物、居住、商务、餐饮、休闲、社交等多元化功能于一体,成为一站式吃喝玩乐购消费主场,选择您自己喜爱的广西小吃。

6 第六天 桂林 オ 吉隆坡 OD695(16:00-20:00)

🗡 早/午/机上用餐

【象鼻山】是桂林的标志性景点之一,因山形酷似一头巨象伸鼻饮水而得名,被誉为桂林山水的象征。 午餐后,**送往桂林两江国际机场,**准备挥别广西,结束这趟精彩的旅程,期待下次与您相遇!

自愿自费:桂林千古情或印象刘三姐表演(RMB300/人)

道地美食:阳朔啤酒鱼,荔浦芋头,野菌火锅,龙胜农家土鸡汤,桂林米粉,海鲜自助烧烤。

包含:全程机场税+机上用餐+20KG行李津贴+司机导游小费。

上述行程仅供参考,原则上尽量保持不变,然而最终行程将依据当地接待社以当时的实际情况安排為准。 团队出发按最少 10 人成团 ; 16 人派遣领队。团员受促购买旅游保险,更添保障。





★ Meal On Board/D

Rongshan Lake Scenic Area has attracted a large number of tourists with its beautiful natural scenery and rich cultural landscapes. Hiking and touring Rongshan Lake.

The Sun and Moon Twin Towers (without climbing the tower) are not only landmark buildings in Guilin, but also symbols of harmony between yin and yang and the simultaneous radiance of the sun and moon in traditional Chinese culture.

D2 GUILIN - YANGSHUO (Travel time: 1 hour)

✗ B/L/D

Internet celebrity Afternoon Tea: American coffee/passion fruit lemon tea (choose 1 from 2) + free short video. Sitting in the picturesque Yangshuo landscape.

Cruise Tour of Lijiang River: Along the way, you can enjoy the beautiful scenery of the Li River.

West Street is a pedestrian street that combines ancient charm with international elements.

YANGSHUO ★ B/L/D

The cable car offers a panoramic view of Yangshuo's unique karst peak forest landscape from high altitude.

Silver Cave is a typical karst cave scenic area, known as the "wonder of world caves".

Maling Guzhai: It is famous for its drum tower architecture and folk customs, showing the unique Dong ethnic traditions and natural beauty. The scenic area displays ethnic minority intangible cultural heritage handicrafts - silverware for tourists to watch and purchase.

YANGSHUO - LONGSHENG - SANJIANG (Travel time: 2~3 hour)

✗ B/L/D

Internet Celebrity Sidecar ride of Yulong River sceneries + FREE Aerial Photography: The scenery along the way is really beautiful. Riding a small car between mountains and rivers and blowing the breeze, all worries are thrown behind, and enjoy the charm of this landscape!

Buni Terraces: Cable Car+Jiawu Waterfall, featuring flower sea terraces as the main landscape, showcasing a tailored agricultural culture.

Sanjiang Sitting Girl "is a traditional Dong ethnic folk performance.

Drum Tower is an iconic wooden structure drum tower that showcases the traditional architectural art and culture of the Dong ethnic group.

D5 SANJIANG - GUILIN (Travel time: 3.5 hour)

★ B/L/-

Sanjiang Chengyang Bazhai is a traditional village of the Dong ethnic group, famous for its unique performances of the Dong lusheng, wind and rain bridges, drum towers, stilt houses, and rich Dong cultural customs.

Osmanthus Commune + Osmanthus Cake DIY Experience and Take Away is a unique scenic spot with Guihua culture as its theme. We personally make Guilin style Guihua cakes and give away 6 pieces of Guihua cakes.

[Wanda Plaza (dinner at your own expense)]:Rest of the day, drop you at Wanda Square, is a new landmark building in Guilin, and it is integrating diversified functions such as shopping, residence, business, catering, leisure, and socializing, it has become a one-stop home for eating, drinking, and entertaining.

D6 GUILIN ★ KUALA LUMPUR OD695(16:00-20:00)

✗ B/L/Meal On Board

Elephant Trunk Hill is a symbol of Guilin's landscape.

After lunch, transfer to Guilin Liangjiang International Airport, bid farewell to Guilin and hope to see you agian!

Suggest Optional: Guilin Eternal Love or Impression Liu Sanjie Performance (RMB 300/person)

Local Gourmet: Yangshuo Beer Fish, Lipu Yam, Wild Mushroom Hotpot, Longsheng local cuisine, Guilin rice noodle, Seafood BBQ.

Include: Airport Taxes, Meal on board, 20kg luggage allowance, Driver & Tour Guide Tippings.

The above itinerary is for reference only and should be kept unchanged as much as possible. However, the final itinerary will be arranged based on the actual situation at the time according to the local reception agency. A minimum of 10 people are required to form a team for departure; 16 dispatched team leaders. Members are encouraged to purchase travel insurance, which provides additional protection.